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Verslag van de Algemene Sectievergadering (ASV) van de Sectie Tandartsspecialisten 
(STS) op maandag 24 juni 2019 in het Nieuwegein’s Business Center te Nieuwegein 
 
01. Opening en mededelingen 
De voorzitter, collega Dicker, opent om 19.35 uur de gezamenlijk vergadering voor 
orthodontisten en kaakchirurgen en heet alle aanwezigen van harte welkom, met een 
speciaal welkom aan KNMT-bestuursleden collegae Brands en Kwakman en de heer 
Rijnsburger van het bureau. 
 
De voorzitter staat stil bij het recente overlijden van collegae mw. G.A. Elema en  
prof. dr. F.P.G.M. van der Linden. Zij worden, zoals gebruikelijk, uitgebreid herdacht in de 
wetenschappelijk vereniging. In de ASV wordt volstaan met het noemen van hun namen, 
waarna de overledenen staande worden herdacht gedurende een moment van stilte. 
 
De secretaris, mevrouw Söentken, meldt dat afmelding is ontvangen van (14 afmeldingen): 
Orthodontisten: 
dr. P.A.H.M. Wagemans; mw. drs. M. Verburgh -  Vreeke; dr. R.E.G. Jonkman; mw. drs. M. 
Henneberke; mw. drs. J. van der Vlag; mw. drs. G.M. van den Dungen; dr. M.C. Raadsheer; 
drs. S. Brons; mw. dr. C.A.M. van Oort -  Bongaarts..  
Kaakchirurgen: dr.W.H. Groeneberg; dr. B. van den Bergh; drs. M.A. Bronkhorst; drs. M.H. 
Frank; drs. K. de Vies.  
De leden wordt verzocht om zich vooraf aan te melden en verhindering tijdig door te geven. 
 
02. Conceptverslag van de ASV van 18 juni jl. 
Op het verslag zijn geen opmerkingen waarmee het wordt vastgesteld. 
 
03. Verenigingszaken 
- Collega Kwakman is bij de vorige AV van de KNMT verkozen tot bestuurslid, ingaande 

bij de eerstkomende AV op 28 juni a.s. waarin zij wordt zij formeel benoemd. Zij is 
kaakchirurg en heeft zitting in het bestuur als algemeen bestuurslid, dus niet als 
bestuurslid namens de specialisten. De voorzitter vermeldt dat het goed is dat er, zoals 
dat in het verleden vaker het geval is geweest, een specialist in het bestuur zit. Op die 
manier is ook  onze ‘bloedgroep’ binnen de mondzorg in het bestuur vertegenwoordigd 
om het democratisch gehalte van de moedervereniging hoog te houden. 

- De zaken die de specialisten aangaan worden op de gebruikelijke manier behandeld in 
de Sectie. 

- Kim de Lange is onlangs bij de KNMT begonnen als managementassistent. Zij volgt 
Berna Horst op die deze week afscheid neemt. 

- Marc ten Hoor is onlangs begonnen als beleidsmedewerker, als opvolger van Eric Bruins 
Slot. 

- Ten aanzien van het dossier ‘titelmisbruik’ is mevrouw Van de Ven in contact met IGJ 
over handhaving. Titelmisbruik speelt vooral bij de orthodontie en de procedure is 
momenteel dat wanneer het secretariaat van de STS hiervan een melding krijgt, 
betrokkenen (zowel leden en niet-leden) een brief ontvangen. De RTS stuurt eenzelfde 
brief, maar alleen aan de niet-leden van de KNMT. Het resultaat is dat in veel gevallen 
de onjuiste titel van de betreffende website verdwijnt. Degene die zich van een onjuiste 
titel blijft bedienen wordt uitgenodigd door IGJ.  
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De indruk bestaat dat dat inmiddels effect sorteert maar de voorzitter roept op om alert 
te blijven. 

- Er zijn klachten over de toegankelijkheid en de leesbaarheid van de website.  
Eenieder wordt verzocht om problemen of onjuiste informatie te blijven melden. 

- Vermelding van het BIG-nummer moet op de website en op brieven die een 
zorgverlener doet uitgaan. Dit geldt niet voor rekeningen en folders. In de wachtkamer 
hoeft het BIG-nummer alleen vermeld te worden als een lijst met medewerkers 
zichtbaar is. 

 
- Voor het ‘klasje van de KNMT’ dat jonge leden voorbereidt op bestuursfuncties is in 

januari jl. een tweede lichting van start gegaan. Deze algemeen practici, orthodontisten 
en kaakchirurgen hebben allen de intentie om in de toekomst een bestuursfunctie te 
vervullen. Dat neemt niet weg dat de KNMT voortdurend behoefte heeft aan goede, 
ook oudere, bestuursleden. 

- Informatie over de Kernenergiewet en het aanmelden van röntgentoestellen is te vinden 
op website van de KNMT. 

 
Afscheid H.C.M.B. (Dick) Robbe als vicevoorzitter van de Sectie Tandartsspecialisten en 
voorzitter van de Beleidscommissie Orthodontie. 
Collega Brands, voorzitter van de KNMT, heeft collega Robbe leren kennen als een positief 
persoon. Zijn verworvenheden op het gebied van visitatie en kwaliteitsbewaking zijn slechts 
enkele voorbeelden, naast de vele goede dingen die hij heeft bereikt voor de 
orthodontisten.  
Namens de KNMT spreekt de voorzitter zijn dank uit aan collega Robbe voor zijn goede 
bestuurlijke optreden. 
 
Collega Dicker vertelt dat het voortijdig vertrek van collega Robbe te maken heeft met een 
voor collega Robbe nadelige uitkomst van een conflict met een collega.  Hierdoor heeft hij 
besloten om de functie die hij jaren met veel plezier en deskundigheid uitoefende neer te 
leggen. Dat is een koninklijk beslissing die past bij het karakter van de vereniging, waarvoor 
de voorzitter zijn dank uitspreekt.  
Collega Robbe heeft veel gedaan voor de orthodontisten. Hij heeft mede de visitaties 
vormgegeven. Daarna is hij overgestapt naar het STS-bestuur en de BCO. Daarin heeft hij 
met zijn grote dossierkennis en heldere afspraken veel betekend in de onderhandelingen, 
niet alleen als bestuurder maar ook als voortrekker in het dossier ‘titelmisbruik’. Daardoor 
zijn nu goede afspraken gemaakt met de Vereniging van Tandartsen voor Orthodontie 
(VTvO). Verder heeft hij de Sectie op de goede weg geholpen in de gezamenlijke 
onderhandelingen van BCO en VTvO met de NZa en heeft hij een modus gevonden 
waarmee orthodontisten en tandartsen voor orthodontie gezamenlijk deel kunnen 
uitmaken van de KNMT.  
Collega Robbe is daarnaast altijd een fijne collega geweest om mee samen te werken.  
De voorzitter dankt hem hartelijk voor de prettige samenwerking, zijn loyaliteit aan het 
STS-bestuur bestuur en zijn niet-aflatende inzet voor de beroepsgroep. 
 
Rapportage lid Ledenraad, mevrouw A. Veenema 
Mevrouw Veenema vertelt dat tijdens de laatste Ledenvergadering onder meer is 
gesproken over de regioreglementen, het Meerjarenplan 2020-2025 en het Beleidsplan voor 
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2020. Orthodontie is daarin niet terug te vinden en voor kaakchirurgie wordt steeds meer 
gestreefd naar het verwijzen van mondafwijkingen via de tandarts naar de kaakchirurg, 
waarbij meer het verband wordt gelegd tussen de mondgezondheid en de algemene 
gezondheid. De volledige stukken zijn beschikbaar via de website van de KNMT. 
 
04. Stand van zaken dossier orthodontie door Nop Willems    
Collega Willems vertelt dat hij met collega Jonkman een voorstel heeft opgesteld voor 
herziening van de indicatieve lijst voor de orthodontie. 
De huidige indicatieve lijst was verouderd en onvolledig (missende criteria). 
Ook waren er grijze gebieden die door de verzekeraars verschillend werden 
geïnterpreteerd.  
Het doel van de nieuwe indicatieve lijst is om meer vanuit functionele problemen te kijken 
naar de gevolgen van het al dan niet behandelen op de lange termijn (what if..), ter weging 
van de orthodontische behandelingsnoodzaak. Daarnaast is de Zorgverzekeringswet van 
invloed op de vergoeding door verzekeraars. 
Het voorstel is om in een nieuwe systematiek vanuit functionele problemen te kijken en de 
diagnose bepalend te laten zijn voor recht op vergoeding vanuit de basiszorg. Hiertoe is een 
enquête gehouden onder orthodontisten. De vergoeding uit de basiszorgverzekering zal in 
het voorstel gebaseerd zijn op de diagnose en de hoogte van het tarief moet vervolgens 
bepaald worden door de zorgzwaarte en de moeilijkheidsgraad van de behandeling. 
 

 
 
Collega Veenema vraagt of dit nog meer in detail zal worden besproken. 
Collega Willems antwoordt dat dit bij de NVvO uitgebreid en besluitvormend aan de orde 
komt. 
 
De voorzitter, collega Dicker, meldt dat vanuit de STS een afspraak wordt gepland tussen 
de beide specialistenonderhandelingscommissies zodat uiteindelijk een document 
beschikbaar komt dat voor iedereen bruikbaar is. Daarnaast is de Visienota Orthodontie in 
ontwikkeling en binnenkort beschikbaar en is binnen de KNMT het Meerjarenplan in 
ontwikkelingen. Deze documenten hebben allen dezelfde richting. 
 
05. Stand van zaken dossier kaakchirurgie door J.M. van Ingen, voorzitter SOC-k 
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Binnen de kaakchirurgie zijn de volgende onderwerpen actueel: 
- Samenwerking tussen STS en NVMKA wordt geïntensiveerd. Per 2020 is een nieuw 

format voor het NVMKA-Voorjaarscongres, met informatie door de SOCk over 
praktische praktijkvoering (bijv. over het nieuwe kostprijsmodel). 

- Visie op extramurale praktijkvoering en het aanbieden van nieuwe vormen van zorg. 
- Kostprijsonderzoek NZa naar een beschikbaarheidsbijdrage opleiding aan instellingen 

voor opleidingen tot specialist. Vanuit de KNMT zijn een orthodontist en een 
kaakchirurg aangewezen om dat bij de NZa te onderbouwen. 

- Het tarief voor 2020 is geïndexeerd met 1.74%. 
- De SOC-k is in contact met de onderhandelingscommissie van de NVOI over de 

vergoeding van implantolgie. De maatschappelijke ontwikkelingen in het beroepsveld 
vereisen een visie hoe dit te incorporeren in opleiding, praktijkvoering en 
onderhandelingen. 

- VGZ heeft het plan opgevat om voor de inkoop van implantaten een tender uit te 
schrijven. 

- Met de NVTS is contact over de toepassing van een MRA. 
- Op de website van de KNMT komt een Q&A voor veelgestelde vragen over de tarieven 

voor kaakchirurgie. 
 
Collega van Ingen geeft alvast een vooruitblik op de agenda van de adviesraad.  
Tevens meldt hij dat collega Kroon tegenwoordig vanuit de KNMT contactpersoon is voor 
de Federatie Medisch Specialisten, aangezien veel dossiers ook de MKA-chirurgie raken. 
Verder wordt het IFMS (Individueel Functioneren Medisch Specialisten) verplicht, is het 
hoofdlijnenakkoord gelanceerd en is het BDO-accountantsrapport (benchmark 
ziekenhuizen 2018) beschikbaar via de website van de KNMT. 
Daarnaast ligt het kwaliteitskader Spoedzorg bij het ZN en de minister bereidt een AMvB 
voor om de landelijke beschikbaarheid van spoedeisende hulp te garanderen, met mogelijk 
een andere financieringsstructuur. 
 
06. Rondvraag en sluiting 
De voorzitter, collega Dicker, staat stil bij het afscheid van twee waardevolle en dierbare 
medewerkers van het KNMT-bureau. 
Lise van Dam, medewerkers congresbureau, is vandaag helaas door ziekte niet aanwezig. 
Zij heeft jarenlang een belangrijke rol gespeeld bij het organiseren van het 
cursusprogramma van de KNMT en vooral bij de leergangen voor jonge bestuurders.  
De voorzitter dankt haar en wenst haar veel succes in nieuwe baan. 
Berna Horst is een volmaakt secretaresse in de zin van het woord op wie altijd een beroep 
kan worden gedaan. Zij is representatief en heeft haar functie alle jaren meer dan perfect 
vervuld.  Het gaat de voorzitter buitengewoon aan het hart dat Berna na vandaag afscheid 
neemt. Hij dankt haar van harte voor alles wat ze heeft gedaan en wenst haar een hele fijne 
toekomst toe samen met haar echtgenoot. 
 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 20.35 uur. 
 
De volgende ASV vindt plaats op maandag 25 november 2019. 
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